



LES PETITS BÂTISSEURS

KOMATSU



ref. **2076N**

Ean Barcode : 3016202076146

Fonctions
Features



2/5 ans
years



171 x 42 x 60 cm
67,32 x 16,54 x 23,62 inches



810 x 505 x 430 mm
31,89 x 19,88 x 16,93 inches



176 dm³
6.22 ft³



9.9 kg
21.83 lbs



11 kg
24.25 lbs

Packing Unit : 1

TRACTOPELLE À PÉDALES KOMATSU AVEC EXCAVATRICE ARRIÈRE ET REMORQUE INCLUSE

KOMATSU PEDAL BACKHOE WITH REAR EXCAVATOR AND TRAILER INCLUDED

Il n'y a pas de chantier trop ambitieux pour les petits bâtisseurs équipés de ce tractopelle Komatsu comme un vrai. Pratique, il est équipé d'une remorque qui permet de jouer sans limite. Ce véritable engin de chantier miniature est spécialement conçu pour résister aux enfants entre 2 et 5 ans et bénéficie d'une fabrication 100% made in France pour garantir des heures de jeux. Il est temps de prêter main forte aux parents dans leurs projets de travaux !

There is no too ambitious a yard for little builders equipped with this Komatsu backhoe like a real one with its 360 ° swivel seat to go in a jiffy from the cockpit, to the front shovel or excavator rear fully articulated. Practical, it is equipped with a trailer which allows to play without limit. This real miniature construction machine is specially designed to withstand children between 2 and 5 years old and is 100% made in France manufacturing to guarantee hours of play.